
RSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök úr!
Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-a alapján kér-

dést kívánok feltenni

Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszter úrna k

„Igaz-e, hogy 2011-ben 30 milliárdos áfacsalás történt a gabonaszektorban? ”
címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tő le, mert e tárgykőrben a Kormány tagjai

közül ő az illetékes.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajtóhírek szerint 2011-ben a gabonaszektorban 10-12 cég mintegy 30 milliárd forint áfacsalást való -

sított meg .

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25.) 7. cikkében biztosított jogom-

mal élve az egyes halszabályi rendelkezésekről szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alap-

ján az alábbi kérdéseket intézem önhöz :

1. Igaz-e, hogy 2011-ben 10-12 cég mintegy 30 milliárd forint áfát csalt el?
2. Folytatott-e az adóhatóság ezzel kapcsolatos vizsgálatot, ha igen, mi lett annak az eredmé-

nye?
3. Amennyiben volt ilyen adócsalás, tudta-e érvényesíteni követelését az adóhatóság?
4. Hány kiemelt adózóval szemben, összesen mennyi adóhiányt állapított meg az adóhatóság a

gabonaszektorban a 2011-es és a 2012-es adóév vonatkozásában?
5. Összesen mennyi adóbírság folyt be 2011-óta a gabonaszektor kiemelt adózóitól?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2013. november 28.

országgyűlési képviselő
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